

Terms & Conditions
Day Trip Ticket Foot Passenger
Jersey to St Malo - St Malo to Jersey Route
From £29/€34 Return

Reservation

Tickets can be purchased online or via our call centre up to 24 hours before departure.

Cannot be purchased for same day travel.

Validity

Prices from **£29/€34 Return** and are subject to availability.

Reserved place on the booked departure.

The ticket is valid for up to a maximum of 24 hours from the scheduled time of departure of the outward journey.

Check-in at the port no later than 1 hour before departure, or 2 hours in busy periods.

Foot pax check-in closes 40 minutes prior to departure.

The ticket is valid for standard cars and motorcycles (with or without sidecar). Please see our [Vehicle Types information page](#) for size restrictions.

Change / cancellation

Amendment/Rebooking is possible for a fee **per leg** of £10 / €12,50 and you will need to pay the difference in fare.

Amendment / Rebooking must be done by telephone via our call centre no later than 24 hours before the booked departure.

Reservations are non-refundable if you choose to cancel

Termes et conditions
Billet d'excursion d'une journée - Passager piéton
Itinéraire de Saint-Malo à Jersey - de Jersey à Saint-Malo
À partir de £29/€34 aller-retour

Réservation

Les billets peuvent être achetés en ligne ou par l'intermédiaire de notre centre d'appel jusqu'à 24 heures avant le départ.

Ils ne peuvent pas être achetés pour un voyage le jour même.

Validité

Prix à partir de £29/34€ aller-retour et sous réserve de disponibilité.

Place réservée sur le départ réservé.

Le billet est valable jusqu'à un maximum de 24 heures à partir de l'heure de départ prévue du voyage aller.

Enregistrement au port au plus tard 1 heure avant le départ, ou 2 heures en période de forte affluence.

L'enregistrement des passagers à pied se termine 40 minutes avant le départ.

Le billet est valable pour les voitures et les motos standard (avec ou sans side-car). Veuillez consulter notre [page d'information sur les types de véhicules](#) pour connaître les restrictions de taille.

Modification / annulation

La modification est possible moyennant des frais de 10 £ / 12,50 € par trajet et vous devrez payer la différence de tarif.

La modification doit être effectuée par téléphone via notre centre d'appel au plus tard 24 heures avant le départ réservé.

Les réservations ne sont pas remboursables en cas d'annulation.